



GROWTH STEEL GROUP

IFNC

PT.INDOFURNACE

来自椰壳源头印尼原产 PRODUCED IN INDONESIA

PT.INDOFURNACE

椰壳活性炭

COCONUT SHELL ACTIVATED CARBON



来自椰壳源头印尼原产 PRODUCED IN INDONESIA

生产工艺

MANUFACTURING PROCESS



Coconut Shell
天然椰壳



Coconut Shell Charcoal
碳化椰壳



Granulated Activated Carbon
活性炭颗粒



Finished product
活性炭成品

净水活性炭 FWCW-1000

ACTIVATED CARBON FOR WATER PURIFICATION

本产品来自椰壳源头印尼原产，采用优质椰壳为原料，经转炉高温炭活化、去杂精制而成的不定型状颗粒，具有孔隙结构分布广，吸附容量大等特点。进行水处理时，对水中的杂质成分有较好的吸收效果。

Made from pure Indonesian coconut shell as raw material, activated and purified by high-temperature converter carbon to form amorphous particles. It has a wide distribution of pore structures and a large adsorption capacity. It has a good adsorption effect on impurities in water when used for water treatment.

黄金活性炭 FWCG-1100

ACTIVATED CARBON FOR GOLD EXTRACTION

本产品来自椰壳源头印尼原产，采用优质椰壳为原料，经水蒸汽高温炭活化、筛分、精制而成，外型呈不定型状颗粒，具有发达的比表面积和孔隙结构、机械强度高、灰份低等特性，对黄金提取过滤效果好。

Made from pure Indonesian coconut shell as raw material, activated by steam high-temperature charcoal, sieved and refined. It has an amorphous particle shape and developed specific surface area and pore structure, high mechanical strength, and low ash content. It has good filtration effect for gold extraction.

项 目 Item	FWCW-1000
碘吸附值 Iodine Adsorption Value mg/g \geq	1000
灰份 Ash content % \leq	5
水分 Moisture % \leq	10
强度 Strength % \geq	98
PH value 值	7-9
粒度 Particle size mesh	10-24
用途 Application	水处理 Water purification

项 目 Item	FWCG-1100
碘吸附值 Iodine Adsorption Value mg/g \geq	1100
灰份 Ash content % \leq	5
水分 Moisture % \leq	10
强度 Strength % \geq	98
PH value 值	7-9
粒度 Particle size mesh	6-12
用途 Application	黄金提取 Gold extraction

年产10000吨椰壳活性炭生产厂区

ANNUAL OUTPUT OF 10000 TONS OF COCONUT SHELL ACTIVATED CARBON



IFNC
PT.INDOFURNACE



12 Fe



氢气提纯活性炭 FWCH-1200

ACTIVATED CARBON FOR HYDROGEN EXTRACTION

本产品来自椰壳源头印尼原产，采用优质椰壳为原料，经系列生产工艺精加工而成，外型呈不定形状颗粒，具有空隙发达、吸附性能好、强度高、经济耐用等优点。用于多晶硅生产过程中的精制氢气装置，对氢气提取具有良好的优势。

Made from pure Indonesian coconut shell as raw material, and processed through a series of production processes. It has an amorphous particle shape and advantages such as developed pores, good adsorption performance, high strength, and economic durability. The refined hydrogen gas device used in the production process of polycrystalline silicon has good advantages in hydrogen extraction.

特种活性炭 FWCS-1400

ACTIVATED CARBON FOR SPECIAL USE

本产品来自印尼椰壳源头印尼原产，采用优质椰壳为原料，经活化后特殊处理工艺生产而成，具有发达特殊孔隙结构和比表面积，低灰分，产品稳定性优异等特点，用于航天科技、电容储能等高端行业。

Made from pure Indonesian coconut shell as rawmaterial, produced through special treatment process after activation, it has developed special pore structure and specific surface area, low ash content, and excellent product stability,used for aerospace technology, capacitive energy storage, etc.

项 目 Item	FWCH-1200
碘吸附值 Iodine Adsorption Value mg/g ≥	1200
灰份 Ash content % ≤	5
水分 Moisture % ≤	10
强度 Strength % ≥	98
PH value 值	7-9
粒度 Particle size mesh	4-10
用途 Application	氢气提取 Hydrogen purification

项 目 Item	FWCS-1400
碘吸附值 Iodine Adsorption Value mg/g ≥	1400
灰份 Ash content % ≤	2
水分 Moisture content % ≤	3
强度 Strength % ≥	95
PH Value 值	6~9
粒度 Particle size mesh	6~12
用途 Application	航天、电容储能 Aerospace、Capacitive

印尼FNC公司位于首都雅加达西部，专业生产椰壳活性炭，目前椰壳活性炭生产线2条，破碎线1条，全自动包装线1条；拥有独立的实验室，具备椰壳活性炭的试验检测条件。

PT. INDOFURNACE Indonesia located in west of Jakarta, specializes in producing coconut shell activated carbon. we have 2 coconut shell activated carbon production lines, 1 crushing line, and 1 fully automatic packaging line; Having an independent laboratory with testing conditions for coconut shell activated carbon.

目前椰壳活性炭年产能10000吨，产量5000吨；印尼工厂目前生产的椰壳活性炭规格范围为6-12目，8-20目，不同粒度均可生产900-1600碘值椰壳活性炭；活性炭规格可按需生产。

Our maximum annual production capacity of coconut shell activated carbon is 10000 tons, current production capacity is 5000 tons; The specification range of 6-12 mesh, 8-20 mesh coconut shell activated carbon currently produced in our Indonesian factory, and other different particle sizes with different iodine value of 900-1600 can be produced as required.

FNC
PT.INDOFURNACE

ADD地址: JI.RAYA CIKANDE RANGKAS BITUNG
KM 11, KAWASAN CBA, JAWILAN,
KAB.SERANG, BANTEN

TEL电话: +62 87773900171 Debby Christiani 林德美
+86 15938779375 Ms Liu 刘经理

